
 

 

 

V A Ž N E   I N F O R M A C I J E 

 

sa sjednice Vijeća roditelja OŠ Ivana Kukuljevića Sakcinskog, Ivanec održane 28. 3. 2025. 

 

 

- izvođenje radova na rekonstrukciji i dogradnji škole teče prema planu, na JI strani niknuo je novi 

blok te se već krenulo s pripremama za žbukanje; SI strana na kojoj je blagovaonica je 

zahtjevnija; 

 

- zbog izvođenja radova na SI dijelu kod blagovaonice od svibnja će doći do prilagodbe školske 

kuhinje te će učenici blagovati u holu škole kao u vrijeme korone, a obroci će se pripremati u 

kuhinji dok to bude moguće s obzirom na radove;  

 

- radovi napreduju prema planu te se očekuje početak nove nastavne godine u jednoj smjeni; 

 

- jelovnik pokušavamo raditi da bude što raznovrsniji, osobito u popodnevnoj smjeni kad se 

priprema kuhani obrok; međutim puno se hrane baca pa apeliramo na roditelje da razgovaraju s 

djecom da barem nešto probaju jer uvijek ima i nešto od voća, kolačića, peciva; 

 

- opravdavanje izostanaka učenika: mole se roditelji da ne opravdavaju izostanke mobilnim 

porukama ili e-poštom, nego na papir napišu opravdanje u jednoj rečenici i predaju razrednici/ku; 

često se previdi obavijest pa izostanak ne bude opravdani (može obavijest o izostanku na e-poštu 

ili porukom, ali kasnije popraćen ispričnicom u papirnatom obliku); 

 

- izrađena je projektno-tehnička dokumentacija za izgradnju sportske dvorane PŠ Kuljevčica 

(veličina cca 10 x 10 m); 

 

- Nacionalne ispite napisali su učenici 4. razreda, povratne informacije su pozitivne, učenici su se 

potrudili i pokazali volju kod rješavanja ispita; 8. razredi su pri kraju s pisanjem nacionalnih 

ispita; 

 

- pri kraju smo s aktivnostima prve akreditirane godine (zaposlenici su sudjelovali na tri tečaja na 

Madeiri, Tenerifima i Amsterdamu, provode se dvije mobilnosti učenika u Slovačkoj i Italiji uz 

dva praćenja rada, održan je jedan posjet stručnjaka iz organizacije Milat iz Austrije); čekamo 

odobrenje projektne prijave za drugu akreditiranu godinu u kojoj će biti još više prilika za naše 

učenike i zaposlenike; 

 

- na završetku smo provedbe županijskih natjecanja iz znanja, imamo viceprvakinju iz hrvatskog 

jezika i dva županijska prvaka iz informatike (Grga Štimec i Danijel Herceg); 

 

- na online kvizu Koliko poznaješ Hrvatski sabor? ekipa naše škole osvojila je 2. mjesto u državi, a 

5. 5. odlaze u posjet Saboru na simuliranu sjednicu; 

 

- organizacija nastave: Veliki četvrtak i petak su praznici učenika; 2. 5. Dan škole – online 

nastavni dan; 13. 6. kraj nastavne godine; 

 

- obilježen je Međunarodni dan podrške oboljelima od epilepsije te su učenici 7. d razreda sa 

svojom razrednicom organizirali Okrugli stol na koji su pozvali predstavnike svih razreda i 

doktoricu Elenu Čiček; 

 

- problem gužvi na parkiralištu u dvorištu škole riješit će se nakon dogradnje školske zgrade 

postavljanjem ulazne rampe i pristupa školi iz Gajeve ulice; u međuvremenu se potiče korištenje 

sjevernog prilaza kod Spara (okretište autobusa).  

 

 



 

 

Roditelji su postavili sljedeće pitanje: 

 

1. Predstavnici roditelja požalili su se na postupanje učiteljice zbog izrazito ružnog ponašanja 

prema učenicima.  

 

Ravnatelj je rekao da osobno ne može govoriti o nečemu čemu nije osobno prisustvovao, no mehanizmi 

rješavanja nastale situacije postoje. Roditelji su upućeni u hijerarhiju postupanja propisanu čl. 26. 

Kućnog reda prema kojoj u situaciji potrebe roditelj/skrbnik treba poštovati redoslijed razgovora: 

razrednik, predmetni učitelj, stručna služba, ravnatelj. A postoje i instance izvan škole kojima se 

roditelji mogu obratiti.  

 

Na stranici škole objavljeni su termini individualnih razgovora svih učitelja pa roditelji mogu dogovoriti 

termin. Prema potrebi može se uključiti i stručna služba.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


